

PROTOKOLL

ALLIANSENS MÖTE DEN 22 JANUARI 2018

Närvarande:	GPSSK	Christer Beckman, Pierre Lindqvist
	GPIF	Bertil Brosved
	Lerum JoSSF	Anne Karlsson, Jan Aga
	Säve PSK	Mikael Dahlqvist, Jan-Erik Sundell
	Härlanda PK	Daniel Fick, Roger Hammargren
	Härryda PSS	Susanne Johansson, Michael Johansson
	TPSF	Anders Radås, Erdogan Erdogdu
	FOK Borås	Joe Furborg
	Varbergs PK	Fredrik Jonasson
	O-kretsen	Nic Ramstedt, ordförande
	O-kretsen	Lars T Andersson, sekreterare

Ej närvarande: Volvo PK, Mölndals SF

- 1 Nic öppnade mötet
- 2 Dagordningen godkändes med tillägget Underhåll
- 3 Mötet ansåg att beslutet att anordna Alliansen 2018 står fast.
- 4 Beträffande tävlingsdatum beslutades att ändra Alliansen 3 till den 26 maj. Tävlingsdatum 2018 blir då 24/3, 28/4, 26/5, 25/8, 29/9 och 27/10.
- 5 Lars T redovisade Lars Regnérs bokslut för Alliansen 2017. Ekonomin är god och höjningen av startavgiften 2017 gav önskad effekt. Som vanligt är det målmateriel som står för den största utgiftsposten. Kortbetalning av startavgifter är också en icke oväsentlig kostnad för Alliansen men mötet ansåg att den funktionen inte kan undvaras.
- 6 GPSSK annonserade inga förändringar i sekretariatet utan 2018 kommer att fungera som tidigare. Frågan om ett jourtelefonnummer diskuterades och mötet ansåg att den fasta telefon som finns i sekretariatet kunde användas. Numret kommunicerades till de närvarande.
(Sekreterarens anmärkning: Efter mötet konstaterades att detta nummer är vilande och att GPIF inte vill aktivera det. Sekretariatet uppmanas att överväga lösningen med ett kontantkort till en mobil och meddela berörda hur sekretariatet går vidare med frågan.)
- 7 Från kretsen uppmanades åter att alla banor ska sändas in i god tid till kretsen för godkännande. Banläggarna ska inte uppfatta detta som att kretsen vill utöva kontroll utan se det som en möjlighet att få goda råd och hjälp från kretsinstruktörerna. Kretsen kommer att avveckla denna funktion när standarden förbättrats.

Banläggaranvisningen diskuterades. Kompletteringar beslutades och

banläggaranvisningen bifogas detta protokoll.

Beträffande station 8 meddelade Daniel Fick att vändstället och automatiken inte kommer att bli klart till Alliansen 1. Någon färdigtidpunkt kunde inte Daniel utlova. Banläggare uppmanas att kontrollera status med HPK innan banan läggs.

Beslut om banläggande föreningar står fast. För tydlighetens skull upprepas detta:

Alliansen 1	Volvo PK
Alliansen 2	Mölndal/Härlanda i samarbete.
Alliansen 3	GPSSK
Alliansen 4	Säve PSK
Alliansen 5	Mölndal
Alliansen 6	TPSF

Ordföranden och sekreteraren erinrade om reglerna för beställning av målmateriel samt udda klisterlappar via kontot på GESAB.

Beträffande central anskaffning av virke beslutades inget.

- 8 Mötet hälsade Joe Furborg FOK Borås och Fredrik Jonasson Varbergs PK välkomna in som arrangörsföreningar.

Joe och Fredrik enades om att ansvara för bemanningen av station 1 enligt följande:

Alliansen 1	Varbergs PK fm och FOK Borås em
Alliansen 2	FOK Borås fm och Varbergs PK em
Alliansen 3	Varbergs PK fm och FOK Borås em

o.s.v

Bemanningen blir då

Station 1	Varbergs PK/FOK Borås (fördelning enligt ovan)
Station 2	Säve PSK
Station 3	GPSSK
Station 4	Lerum JoSSF
Station 5	Mölndals SF/Härryda SSF (fm/em)
Station 6	Mölndals SSF
Station 7	Volvo PK
Station 8	TPSF/Härlanda PK (A1-3/A4-6)

Beträffande frågan om tidsdiversifierad anmälning så beslutade mötet att om detta kan anordnas utan att tömma kassan så ska anmälningssystemet ändras så att prioritetsordningen blir arrangörsföreningar, föreningar i kretsen och föreningar utanför kretsen. Lars T fick i uppdrag att undersöka kostnad och färdigställande samt att beställa ändringen om förutsättningarna enligt ovan uppfylls.

- 9 Vapenkontroll och bemanning av denna diskuterades. Beslut fattades att banläggande förening anordnar vapenkontroll under följande förutsättningar:

Öppettider: En timma före första start till kl 12.00

Bemanning: En, helst två utbildade och godkända, vapenkontrollanter.

- 10 Prisutdelning beslutades genomföras enligt följande:
Sekretariatet producerar prislistor som visar antalet priser per klass.
Banläggande förening arrangerar prisbord samt förrättar prisutdelning.

Beträffande priser för Alliansen-serien 2017, som inte delades ut efter Alliansen 6 2017, så ska dessa delas ut vid Alliansen 1 2018.

- 11 Underhållet är i vissa fall eftersatt. Containern placerad på HPK läcker från taket och producerar kondens på insidan. Lagring av mål i containern kan medföra fuktskador på målen. Detta problem löses tillfälligt med att en nyckel till HPK's arbetscontainer kan läggas i Alliansens container. Om inte detta funkar så kan färdiga mål tillfälligt lagras i HPK klubbstuga utmed väggen på luftpistolbanan.

Användning av vändställ på station 4 medför risk för rikoschett då befintliga slipers inte har tillräcklig höjd för att täcka vändställen. Löses genom att placera tryckimpregnerade slipers framför uppställningsplatsen. Kostnad några tusenlappar. Nic och Roger H löser anskaffning och transport.

Det påpekades att björken på vänster sida på station 3 kan ge upphov till rikoschetter. Banläggare ska vara uppmärksamma på problemet.

- 12 Beträffande ändring av skjutkortet som diskuterades på förra mötet beslutades att inte genomföra några förändringar. Om stationschef inte är säker på skyttens ålder i vpgr A, B och R, ska stationschefen fråga skytten.
- 13 Nästa möte beslutades till efter Alliansen 6, 27/10 2018, på GPIF.
- 14 Nic tackade alla deltagarna och speciellt Joe och Fredrik för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Ordförande

Sekreterare

Nic Ramstedt

Lars T Andersson